
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Interpellation – Trolltyg i tomteskogen eller tomtar i trollfabriken? 
 
 
 
Jag tror att få personer har missat Kalla Faktas granskning av Sverigedemokraternas 
propagandamaskin med tillhörande trollfabrik. Det står med den klart att 
Sverigedemokraterna betalar ett flertal personer för att sprida desinformation och därigenom 
ta makt genom att vilseleda vanligt folk.  
 
Frågan har ytterligare aktualiserats lokalt då en förtroendevald sverigedemokrat i 
Västmanland haft direkt koppling till organisationen RIKS, som samordnar trollfabriken 
tillsammans med Sverigedemokraterna.  
 
Ett liknande avslöjande gjordes ett antal år tidigare, där Rysslands trollfabrik kom i ljuset. Då 
var vi alla överens om att det var ett allvarligt hot mot demokratin och något fullständigt 
förkastligt. När det är Sverigedemokraternas troll som gömmer sig från solljuset är det 
plötsligt tonen det är fel på, inte principen. 
 
Vi har precis haft ett EU-val där samtliga partiet i Västmanland aktivt arbetat för ett 
demokratiskt EU. Det är inte svårt att tänka att Sverigedemokraternas trollfabrik använt även 
denna valrörelse för att påverka debatten. 
 
Den här utvecklingen är odemokratisk och försämrar tilliten till alla oss som är politiskt 
aktiva.  
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 

- Kommer styret att utreda om Sverigedemokraterna i Västmanland haft kopplingar till 
trollfabriken? 

- Kommer styret att utreda om trollfabrikens propaganda har påverkat valresultat i 
Västmanland? 

- Om ja, ämnar styret avsluta samarbetet med Sverigedemokraterna i Västmanland? 
- Om nej, hur kommer det sig att ni inte tar avstånd från Sverigedemokraterna trots att 

deras trollfabrik nationellt är ett faktum? 
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